
 

Bezoekadres 
Mallegatsplein 10 
1815 AG Alkmaar 

postadres 
Postbus 53 
1800 BC Alkmaar 

bank 
NL78BNGH0285000179 

website 
www.alkmaar.nl 

telefoon 
14 072 

 

Aan de gemeenteraad van Alkmaar 
 
 
 

Onderwerp 
Beantwoording raadsvragen OPA Geluidsschermen Bergermeer 

Uw kenmerk Ons kenmerk Bijlagen 

[Uw kenmerk] 
 

- 
 

- 
 Uw brief van Behandeld door Datum 

12 augustus 2024 Unit RO&E 24 september 2024 

Geachte leden van de raad, 
 
Het lid van de raad Victor Kloos heeft ons op 12 augustus 2024 de volgende raadsvragen gesteld over 
Geluidsschermen Bergermeer. In deze brief leest u onze reactie, overeenkomstig art. 42 Reglement van 
Orde voor vergaderingen van de raad. 
 

1. Is het college bekend met de steeds terugkerende signalen van bewoners uit de Bergermeer 
dat zij hinder ondervinden van het verkeer lawaai? Zo ja, hoe is hierop geacteerd? 
 
Antwoord  
Wij zijn bekend met de signalen van verkeerslawaai in de Bergermeer. In het kader van ‘Wijk 
aan Zet’ heeft in de Bergermeer een inventarisatie plaatsgevonden. Tijdens deze bijeenkomst 
hebben omwonenden van de ringweg N9 deze signalen bij de gebiedsregisseur kenbaar 
gemaakt.  

 
2. Is het college bekend met de heuvel(s) in de Bergermeer. Kunt u zich voorstellen dat er bij 

bewoners daardoor de indruk is ontstaan dat er op termijn actie zou worden ondernomen op 
het gebied van verkeersoverlast? 
 
Antwoord 
Wij zijn bekend met de heuvel die de ringweg N9 scheidt van woonwijk Bergermeer. De heuvel 
is in beheer en eigendom van Rijkswaterstaat. Op de Geluidsmaatregelenkaart 
Meerjarenprogramma Geluidsanering (MJPG) van Rijkswaterstaat is de heuvel aangemerkt als 
een bestaand geluidscherm1.  
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3. Uw college doet in het kader van het coalitie programma ‘’vertrouwen in Alkmaar’’ veel 
onderzoeken naar wat de wensen van Alkmaarders zijn. Bent u bereid een onderzoek te doen 
naar hoe Alkmaarders in de Bergermeer het verkeerslawaai beleven? 
 

 Antwoord 
Gezien de signalen die wij hebben ontvangen, zijn wij bereid om in gesprek te gaan met 
omwonenden en nader onderzoek te laten uitvoeren naar de mate van verkeerslawaai in de 
Bergermeer.  

 
4. Kunt u ons een indicatie geven wat de kosten zouden zijn van een dergelijk geluidsscherm en 

ook inzicht geven in subsidiemogelijkheden rond dit scherm? 
 

 Antwoord 
Het energieleverend geluidsscherm langs de N245/N508 heeft, volgens de projectwebsite, 
circa 7,3 miljoen euro gekost. Deze kosten zijn slechts ter indicatie, want de kosten voor een 
nieuw geluidsscherm langs de Bergermeer zijn afhankelijk van het ontwerp en de 
geluidwerende maatregelen. Wij zullen onderzoeken wat de subsidiemogelijkheden zijn en dit 
aan uw raad terugkoppelen.  

 
5. Bent u bereid om over de problematiek in de Bergermeer in gesprek te gaan met andere 

overheden? 
 

 Antwoord 
Wij zijn regelmatig in overleg met Rijkswaterstraat over de N9. Wij kunnen niet op voorhand 
toezeggingen doen over mogelijke uitkomsten van dergelijke gesprekken.  

 
6. Wat is uw standpunt inzake nut en noodzaak van geluidsschermen Bergermeer? 

 
 Antwoord 

Wij hebben vastgesteld dat de wettelijke geluidsnormen niet worden overschreden. Dat 
betekent dat er geen wettelijke noodzaak is om aanvullende geluidwerende maatregelen te 
treffen. Wij zijn wel bereid om nader onderzoek te laten uitvoeren, om zodoende de mate van 
verkeerslawaai in beeld te brengen. Wij zullen de resultaten op een later moment met uw raad 
delen.  
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Met vriendelijke groet, 
 
Het college van burgemeester en wethouders van Alkmaar, 
 
mw. drs. A.M.C.G. (Anja) Schouten, burgemeester 

 
dhr. R.M. (Robert) Reus, gemeentesecretaris 
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1 

https://geo.rijkswaterstaat.nl/portal/apps/webappviewer/index.html?id=24b500f4203f460f94478a86f1
94e2e5) 
 

 

https://geo.rijkswaterstaat.nl/portal/apps/webappviewer/index.html?id=24b500f4203f460f94478a86f194e2e5
https://geo.rijkswaterstaat.nl/portal/apps/webappviewer/index.html?id=24b500f4203f460f94478a86f194e2e5
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